

Pro-Kit Power Liquid Detergent

Description:

Power Detergent is a concentrated liquid mechanical ware washing detergent. It removes stubborn soils like fats and food residues effectively in soft water.

産品説明:

Power 洗碗碟機專用洗潔精是以分配器系統協助使用的超濃縮餐具洗潔精,在低礦物含量的水中,可有效地除去頑固污漬,如油脂及食物渣滓。

Benefit: 優點:

Strong Cleaning Ability

特强潔力

Power Detergent removes fats and food residues quickly with its special ingredients that serve as catalyst of oxidizing fats in food.

Power 洗碗碟機專用洗潔精中的特别成分加速氧化 食物中的油脂,令油脂及食物渣滓被快速地清除。

Better Efficiency

提高效率

Reduced foaming enables smooth operation thus shorten time needed for the cleaning process. 低泡沫的特性令操作更順暢,減少清潔所需的時間。



Packing:5Litres X 4bottles

Size: 39.5cmX26.7cmX30.2cm

Packing:20Litres X 1bottle

Size: 31.1cmX31.0cmX37.0cm

Value for money

物 超 所 值

Small portion of highly concentrated Power Detergent is needed for cleaning numerous wares.

祇需小量超濃縮的Power 洗碗碟機專用洗潔精 就可清潔大量的餐具。



Pro-KitPower Liquid Detergent

Application: (Direction of use)

- 1. Connect the dispensing system to the Power Liquid Detergent and the dishwashing machine.
- 2. Dose at a recommended concentration depending on cleaning tasks.

應用: (使用方法)

- 1. 將分配器系統連接至Power 洗碗碟機 專用洗潔精及洗碗碟機。
- 2. 按清潔工作採用不同的建議濃度。

Specifications

Active Ingredients:

Sodium hydroxide 10%-25%

Color: Colorless to pale yellow

Form: Strong alkalescent

Fragrance: Little Ammonia odor

PH: 12-15

Density at 20 degrees Celsius: 1.0-1.4

Solubility in Water: Complete
Cleaning Performance: Excellent

Cleaning Performance: Excellence: Chemical Stability: Stable

Safe Handling:

Details information about handling and disposing this product can be found at a separate Material Safety Data Sheet. Please make sure the employees/users can fully understand the content of Material Safety Data Sheet and read through it before using this product

Storage Information

Store this product in the original container at room temperature

